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Referat fra 
Bestyrelsesmødet den 9. nov. 2024 

Kl. 17:00 i Ho PUB 
 
Tilstede:    Fraværende: 
 
Annie Lauridsen ( AL )   Flemming Karris Sørensen ( FK ) 
Thorbjørn Jull ( TJ ) 
Karsten Skjøtt ( KS ) 
Kim Mortensen ( KM ) 
Margit Buhl ( MB )   Kirsten Kaltoft ( KK ) 
Jørgen Thoning ( JT ) 
 
Lars Okholm Larsen ( LO ) 
 

 
Generalforsamling den 26.11.2024: 
Fastsættelse af kontingent 
 AL : Iflg. Peter Nielsen skal kontingentet være uændret 
 AL : MobilePay er blevet dyrt ( 0,99 % ), så hvis et medlem betaler kontingent kr. 5.790  
  kommer klubben af med kr. 57,32. Det vil nedsætte klubbens indtægt med 
  over 8% fra kr. 703,00 til 645,68. Det blev vedtaget at reducere brugen af
  MobilePay, men vi vil forsat bruge det i forbindelse med matcher. 
  Vi vil animere medlemmerne til at tilmelde kontingentet til PBS-betaling. 
  Der kan blive tale om at indføre et gebyr for betaling med MobilePay 
  Der orienteres om dette på Generalforsamlingen. 
Hvem skal være ordstyrer 
 Hans Christian Thoning – Jørgen spørger ham. 
 Alternativ : Thomas Harder. 
Servering   
 Efter Generalforsamlingen serveres Glögg og æbleskiver.  (Lars bestiller hos Kevin!) 
Julematchen - meny 
 AL har talt med FK: Efter Julematchen serveres en let middag. 
 
 På valg ved generalforsamlingen er: 
  Bestyrelsen: Annie Lauridsen Modtager ikke genvalg 
  Bestyrelsen: Flemming Karris Sørensen Modtager genvalg 
  Bestyrelsen: Kim Mortensen Modtager genvalg 
  Suppleant..: Kirsten Kaltoft   
  Suppleant..: Jørgen Thoning  
  Revisor…….: Carl Chr. Deichgräber   
  Revisor suppleant : Tage Bull  
 
 Forslag Søren Damgaard AL spørger 
  Jette Vorup  AL spørger 
  Anders ( Stines ) AL spørger 
  Finn Hedegaard suppleant OK iflg. KM 
  Kim Nielsen  suppleant OK iflg. KM 
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Budgetlægning for 2024 til regnskabet: 
 Det færdige regnskab for perioden 01.10.2022 – 30.09.2023 med budget blev fremlagt og 
  godkendt. 
 
Fastlæggelse af matcher i 2024:   
 Adam efterlyser datoerne for at kunne spærre banen og derved undgå at banen loves væk 

til andre arrangementer.  
Samtidig skal matcherne oprettet i turneringssystemet! 

 Efter generalforsamlingen og konstituering skal datoerne for matcherne reserveres. 
 
Nyt fra banen – hvornår bliver den vendt: 
 Datoen er endnu ikke fastsat. 
 
Ansøgning til Blåvandshuk Udviklingsråd: 
 F.eks. Lars Sandrini eller musik til opstartsaften 
  AL : søger. 
 MB: Tidligere har vi fået tilskud til Kvinder og Golf, dette forsøges forsat uden tilskud. 
  Margit – overvejer om vi skal have gang i Pargolf eller Mænd og Golf 
 
Hjemmeside – redigering fremover? 
 Lars O. får vist hvordan man gør det. 
 Der tages billeder af nye bestyrelsesmedlemmer og LO til hjemmesiden 
 
Ombygning af kontoret: 
 Bestyrelsen besigtigede kontoret og lejligheden der forventes lagt sammen kontoret. 
  AL: Taler med Peter om hvordan det kan laves. 
 
Flexgolfklub – Tage Bull: 
 Der er meget arbejde forbundet med det, alle ugens dage. Der kigges på en form for 
  påskønnelse. 
 
Eventuelt: 
 Der skal findes en overgang fra træner Arne Tinning til ny 
  måske skal vi overveje at give tilskud til undervisning af vore medlemmer 
  I Varde koster en lektion kr. 190,00. 
 KM: har været til årsmøde i Regionsgolf. Ingen handicap til veteran grupperne! 
  Hold kontingentet stiger fra kr. 600 til kr. 700 
  Der udbetales kørselsgodtgørelse til KM i forbindelse med mødet. 
 AL: Orienterede om invitation til parmatch fra Randers Golfklub. 
 TJ: Lys på Parkeringspladsen efterlyses 
 MB : orientering om / opfølgning på mails: 
 Vi skal fortælle om OK sponsering til opstartsaften 
 Veterangolf 
 Trio Tinus. AL fortæller at Peter arbejder med nogle aftner i vinter. 
 Folder om Oluf Sands udsendes sammen med INFO-nyt 
 Gave til Karina – vandkande fra Georg Jensen. 
 Idrætsrådets ekstraord. Generalforsamling. 
 Indtastning af stævner. Sigfred oplæringsaften. 
  Har Golfbox et testprogram ? 
  
     / Referent Lars Okholm 


